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Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

        Szanowny Pan 

        Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent 

        Miasta Legnicy 

 

 

 W związku z interwencją mieszkańców oś. Sienkiewicza zwracam się z  zapytaniem 
czy Urząd Miasta ma wpływ na zezwolenia dla osób latających nad miastem paralotnią? 
Mieszkańcy pobliskich domków użalają się na ciągły hałas jaki generuję silnik. Tym bardziej, 
że częstotliwość lotów zwiększa się wielokrotnie w dni wolne od pracy, kiedy to mieszkańcy 
chcą wypocząć na swoich ogródkach.  

 

Z góry dziękuję za odpowiedź. 

 

 

 

 

        Z poważaniem: 

Joanna Śliwińska-Łokaj 

 

 

 

 


